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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a alapján "Mi lesz a jól működőfalugazdász hálózattal, milyen
átszervezést tervez az agrárkormányzat? " címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

benyújtani

Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter Ur !

Budapest, 2005 . január 27 .
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Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés elnöke részére

írásbeli választ iténvlő kérdés

Mint az Ön előtt is ismert, a falugazdász hálózat az elmúlt években nagyon jól működött, és
így a vidéken gazdálkodók elégedettek voltak a falugazdászok tevékenységével . Nemcsak a
gazdák részéről tapasztalhatók jelentős elvárások az európai uniós pályázatokkal szemben,
hanem az Európai Unió is komoly követelményeket támaszt a pályázóknak .

Abban, hagy e követelményeknek meg tudjanak felelni, a falugazdászok nagymértékben
segítették a gazdálkodókat. Ebből következően, a falugazdászok segítségének hiányában, a
gazdatársadalom újabb nehézségek elé kerülhet .

Kérdezem tehát Miniszter Urat :
1 . Miként kívánják átszervezni a falugazdász hálózatot, s ha átszervezik, hogyan kívánják

elejét venni annak, hogy az átszervezés miatt ne csorbuljanak a gazdatársadalom érdekei,
nemkülönben a pályázati lehetőségei?

2. Mi a célja az átszervezésnek, és biztosítja-e az agrártárca a jövőben is a gazdatársadalom
számára a falugazdász hálózat által korábban nyújtott szakmai segítséget?

Várom Míniszter úr válaszát .

esi Máté
országgyűlési képviselő
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